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Protokół Nr 23/2023 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 6 września 2023 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Czarniak Janusz – członek komisji 

2. Renata Frontczak – przewodnicząca komisji 

3. Gawrysiak Renata – członek komisji 

4. Szulc Igor – zastępca przewodniczącej komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Juchacz Przemysław - adwokat 

4. Pomianowski Grzegorz – dyrektor Samorządowej Administracji Placówek 

Oświatowych w Dąbrowie Biskupiej 

5. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Rozpatrzenie skargi na działania Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego 

Oddziału Straży Ludowej w Pieraniu.  

3. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie 

Biskupiej 

4. Zakończenie posiedzenia. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Frontczak o godzinie 11:00 

otworzyła posiedzenie Komisji, a następnie powitała Przewodniczącą Rady Gminy Panią 

Wiesławę Posadzy, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, adwokata Pana Przemysława 

Juchacza, członków komisji oraz obecnych pracowników urzędu gminy.  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad.2. Rozpatrzenie skargi na działania Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego 

Oddziału Straży Ludowej w Pieraniu. 

Przewodnicząca Komisji radna Renata Frontczak przypomniała członkom Komisji zarzuty 

przedstawione w skardze oraz jak się do nich ustosunkowała Pani Dyrektor i później osoba 
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skarżąca. Dodała, że w jej odczuciu wszystkie zarzuty zostały wyjaśnione na korzyść Pani 

Dyrektor i tak naprawdę pozostaje sprawa hejtu, nad czym należy popracować.  

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że jej zdaniem skarga jest zasadna, ponieważ 

najważniejszych zarzutem w skardze był hejt, a wszystkie inne to były sprawy poboczne. Poza 

tym w kwestii zasłabnięcia dziecka w autobusie również nikt się nie zainteresował. Dodała, 

że w sprawie hejtu zabrakło działań Pani Dyrektor, psycholog, pedagog i wychowawcy.  

Radna Renata Frontczak – odpowiedziała, że w kwestii zasłabnięcia, to dziewczynka nie 

zgłosiła tego faktu nikomu, bo powiedziała, niby Pani pedagog, że nie widziała dla siebie 

miejsca w autobusie. Natomiast hejt, to tak naprawdę odbywał się poza szkołą.  

Radny Janusz Czarniak – stwierdził, że kierowca autobusu nie powinien ruszyć, skoro dzieci 

siedziały na podłodze, czy schodach. To jest niezgodne z przepisami.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że patrząc tylko na sprawę hejtu, to uznałby skargę za zasadną, 

jednak jeśli miałby oceniać całość to z większości zarzutów Pani Dyrektor się wybroniła. 

Następnie zadał pytanie adwokatowi, czy Komisja ma oceniać skargę odnosząc się do 

każdego zarzutu i zobaczyć ile zarzutów jest odrzuconych, a ile nie, czy ocenić skargę 

względem swoich odczuć? 

Pan Przemysław Juchacz – odpowiedział, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji nie jest 

sądem. Prawda jest taka, że z większości zarzutów Pani Dyrektor się wybroniła, a kwestii 

hejtu można wskazać pewne działania, pomysły co można zrobić, żeby walczyć z nim. Dodał, 

że z pewnością sąd uniewinniłby Panią Dyrektor.  

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie adwokatowi, czy Komisja może uznać skargę za 

bezzasadną, ale dać pewne zalecenia, co do jednego zarzutu? 

Pan Przemysław Juchacz – odpowiedział, że można wskazać, podpowiedzieć o pewnych 

działaniach, wskazać swoje pomysły jak walczyć z hejtem, żeby nauczyciele potrafili dotrzeć 

nie tylko do tych uczniów, którzy dobrze się uczą, ale do wszystkich. Można uznać skargę za 

bezzasadnż, ale wskazać pewne zalecenia, czego zdaniem Komisji zabrakło w działaniach 

Pani Dyrektor.   

Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że cały tej hejt może odbywał się poza szkołą, jednak 

wszystko zaczęło się od szkoły tj. brak sympatii, dokuczanie, odrzucanie od grupy itp. Dodała, 

że o całym hejcie rodzice informowali wychowawcę i nie otrzymali żadnej informacji, co 

szkoła w tej sprawie zrobiła. Skoro pedagog i psycholog również wiedzieli o wszystkim, to 

powinni dać pewne wskazówki do działania Pani Dyrektor.  

Radny Igor Szulc – stwierdził, że odnosząc się do ilości zarzutów, to skarga jest bezzasadna, 

ponieważ z większości zarzutów Pani Dyrektor się wybroniła.  

Radny Janusz Czarniak – stwierdził, że również uważa skargę za bezzasadną.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu.  

Radna Renata Frontczak – przeprowadziła głosowanie nad uznaniem skargi za bezzasadną. 



 3 

Wyniki głosowania: 

1. Czarniak Janusz – za 

2. Renata Frontczak – za 

3. Gawrysiak Renata – przeciw 

4. Szulc Igor – za. 

W związku z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji większością uznała skargę na 

działania Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego Oddziału Straży Ludowej 

w Pieraniu za bezzasadną i taki przygotowano projekt uchwały na najbliższą sesję. 

Jednocześnie napisano pismo do Wójta Gminy o zwiększenie nadzoru w kwestii walki 

z hejtem. 

Projekt uchwały i wniosek do Wójta Gminy stanowią załączniki do protokołu.  

Ad.3. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie 

Biskupiej 

Radna Renata Frontczak – poprosiła na Komisję Pana Grzegorza Pomianowskiego, po czym 

zadała pytanie, czy jest mu powyższa sprawa znana? 

Pan Grzegorz Pomianowski - odpowiedział, że widział pismo rodziców do Dyrektora oraz 

odpowiedź w drugą stronę, co zamierza się zrobić od rozpoczęcia nowego roku szkolnego, 

ponieważ to już były prawie wakacje i nie było czasu na wprowadzenie jakichkolwiek działań. 

Dodał, że kłamstwem jest, że rodzice byli wcześniej u niego z prośbą o pomoc. Takie 

spotkanie z rodzicami odbyło się dopiero 22 sierpnia br. Dla rodziców jedynym rozwiązaniem 

jest usunięcie dziecka ze szkoły, czego Dyrektor Szkoły nie ma prawa zrobić. Poza tym, jakie 

rozwiązania, które by usatysfakcjonowały rodziców, można wprowadzić w okresie wakacji? 

W związku z tym w sierpniu wpłynęła skarga do Rady Gminy. 

Radna Renata Frontczak – zadała pytanie, czy wcześniej były sygnały, że jest problem w tej 

klasie, np. wychowawca to zgłaszał? 

Pan Grzegorz Pomianowski – odpowiedział, że zwierzchnikiem nauczyciela jest Dyrektor 

Szkoły, natomiast przełożonym Dyrektora Szkoły jest Wójt Gminy. We wspomnianej 

w skardze klasie jest nauczyciel wspomagający, zgodnie z zaleceniem poradni. Dodał 

również, że na początku września zaplanowane jest spotkanie rodziców z Dyrektorem Szkoły, 

w celu omówienia rozwiązań jakie zostaną wprowadzone. Jednak należy pamiętać, że bez 

zgody rodziców nie można przenieść dziecka do innej szkoły.  

Radna Renata Frontczak – stwierdziła, że Dyrektor Szkoły zrobił wszystko co mógł na daną 

chwilę, dlatego że jej zdaniem skarga jest bezzasadna. Zastanawia się dlaczego rodzice 

zauważyli problem dopiero na koniec roku szkolnego. 

Radny Igor Szulc – poinformował, że ma takie samo zdanie i uznaje skargę za bezzasadną. 
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Radna Renata Gawrysiak – stwierdziła, że w omawianej sprawie wychowawca musi 

współpracować z Dyrektorem Szkoły, a dziecko ma przecież zapewnionego nauczyciela 

wspomagającego, dlatego uważa, że skarga jest bezzasadna.  

Radny Janusz Czarniak – stwierdził, ze jego zdaniem również skarga jest bezzasadna.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Radna Renata Frontczak – przeprowadziła głosowanie nad uznaniem skargi za bezzasadną. 

Wyniki głosowania: 

1. Czarniak Janusz – za 

2. Renata Frontczak – za 

3. Gawrysiak Renata – za 

4. Szulc Igor – za. 

W związku z powyższym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie uznała skargę na 

Dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie Biskupiej za bezzasadną i taki 

przygotowano projekt uchwały na najbliższą sesję.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radna Renata 

Frontczak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 6 września 2023 r., godz. 12:30 

  Protokółowała:    Prowadząca posiedzenie 

  Monika Wochna    Renata Frontczak 


